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Emne: Krav frå Bergen kommune
Vedlegg: RS 14715 Krav fra? Bergen kommune om tilbakeføring av eigedomar under punkt 8 i 
Angeravtalen - mottak av stevning.pdf
Til Fylkesrådmannen.

Når byrådsleiaren saksøkjer fylkesordføraren.

Gjeld meldingssak RS 14715 til møte i Fylkesutvalet 24.0915.

Eg ber om ei grundig orientering om status for saka i møtet i FUV komande torsdag , der eg ønskjer svar på 
følgjande spørsmål :

-Kva har skjedd i saka i siste 4-års perioden ?  Kva kontaktar har blitt tatt mellom Bergen kommune og 
Fylkeskommunen administrativt og politisk?

-Kva økonomisk omfang , og konsekvensar kan saka ha?

-Fylkeskommunen får eit søksmål mot seg midt i sommarferien. Kvifor er ikkje saka blitt løfta opp på politisk 
nivå langt tidlegare?

Med helsing  Sveinung Valle , Gruppeleiar Arbeiderpartiet.
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